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Informace z jednání ekonomické rady farnosti (dále „ERF“) 
ve čtvrtek dne 10. 6. 2021 v 18 hod. na faře v Dolní Čermné 

 
Ve čtvrtek 10. června se konalo jednání ekonomické rady farnosti. 
ERF byla informována a projednávala: 
 

- pozemek v Ostrově – pozemek byl obhlédnut. Byl doporučen 
odprodej. O koupi projevila zájem obec Ostrov. Prodej ERF 
jednomyslně schválila.  
pozemek za Lesovnou – čekáme na vyjádření biskupství 

- okna na faře – nutné ještě projednání s památkáři 
- kamna z kuchyně – ERF byla informována, že se našel 

zájemce z řad farníků 

- oprava střechy fary   

 - Fond solidarity 2021 – BIHK schválilo dotaci 150.000 Kč. 

 - dotace Pardubický kraj – čekáme na vyjádření PK (po 

schůzce přišlo vyjádření příspěvku 0 Kč) 

         - příspěvek od Městyse – 50.000 Kč 

 (příspěvek od dárce 73.000 Kč) 

- oprava kostela – čekáme na schůzku vikariátního technika 

p. Šejnohy s památkáři. 

- voda v sakristii – proběhlo jednání s p. Grúzou, realizace je 

možná. 

- nová skříň do sakristie – Ing. Svoboda shledal renovaci 

skříně jako nevhodné řešení, rada schválila novou skříň 

- podlaha v knihovně na faře – budeme řešit s panem 

Kamilem Marešem. 

- mikrofon na kůru – již funguje 

- ERF schválila příspěvek za děti na farní výlet 
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- spoření – na základě návrhu od paní účetní byly prověřeny 

spořící účty. Byly shledány jako nevýhodné. Otec Jan navrhl 

poskytnout peníze jako půjčku biskupství s úrokem 2% na 

rok – odsouhlaseno 

- okolí kostela – mez – je v obecním majetku nutno řešit s obcí 

- kabely u schodů a lampa – nutno řešit s p. Rollerem 

- zahrádka na farní zahradě – na výzvu otce Jana se nikdo 

nepřihlásil. ERF schválila její zrušení. 

- oprava střechy kostela v Dolní Čermné – proběhne 

v příštím týdnu firmou p. Faltuse z Letohradu  

- Petrovice – o. Jan informoval o investicích v kostele 

v Petrovicích. Byl položen nový koberec a zhotoven nový oltář. 

Ještě není zhotoven návrh ambonu. 

- dveře u kostela v Dolní Čermné – nátěr se může provést bez 

konzultace s památkáři – oslovit p. Nováka či p. Bedrníčka 

- Otec Jan informoval o setkání vikářů v HK a následném 

setkání kněží v našem vikariátu a informace týkající se ERF.  

- ERF navrhla otci uskutečnit jednání s p. Pecháčkem ohledně 

MH. 

 

Další jednání ERF se uskuteční v pondělí 23. srpna v 18 hodin 

na faře v Dolní Čermné. Pokud bude třeba, budou členové ERF 

informování e-mailem. 

 

Zapsala: Marta Marešová 
Schválil: o. Jan Lukeš, předseda ERF 
 
 
Celý zápis najdete na webu farnosti https://farnostsnu.cz/pro-
farniky/ekonomicka-rada-farnosti/zapisy-z-jednani-erf.html  
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